
A polgármester két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló 
tájékoztatója. 

 
Sallai Mihály polgármester: 
- a faluház járványveszély miatti zárása továbbra is fennáll 

hétköznapokon, a civilszervezetek rendezvényei és a sportrendezvények 
a művelődési házban kapnak helyet, 

- szeptember 4-én megtörtént a Magyar Falu pályázatok beadása a hivatal 
épületére és az óvoda bővítésére, 

- szociális tűzifa pályázatunk 81 erdei köbméter tűzifát nyertünk, a 
VADEX Kft. már ki is szállította a megrendelt mennyiséget, 

- a ruhagyűjtő konténer áthelyezésre került, 
- szeptember 14-én Mária-napi zarándoklat volt, 
- szeptember 18-i Csoóri-Csanádi nap elhalasztásra került, 
- szeptember 20-án kertmozi volt a Füzesben, 
- a Zámolyi Hírmondóval kapcsolatban kifogás merült fel, 
- szeptember 21-én SZTKT ülésen vett részt, 
- szeptember 23-án a családsegítővel és a rendőrséggel 

környezettanulmányon vett részt, 
- szeptember 24-én építési törmelék elhelyezésével és illegális 

hulladéklerakással kapcsolatos tájékoztatást tett közzé, miután a 
Hulladékradar applikáció (vadkamera felszerelése), 

-  szeptember 25-én – elővigyázatosságból – 1000 db háromrétegű maszkot 
vásárolt, 

- szeptember 26-án póteboltás volt, csekély részvétellel: a fő ebédoltáson 
kb. 150, a póteboltáson 25 kutyát oltott az állatorvos. Zámolyon 
nagyságrendileg 500-600 eb található, 

- beazonosításra és felszólításra kerültek a nagy hírt kavaró kóbor ebek 
tulajdonosai, ezzel párhuzamosan eb befogására is sor került, 

- megrendelte és ki is szállították az előző testületi ülésen határozatba 
foglalt napelemes utcai lámpákat, 

- szeptember 28-án a szőlőhegyi utakra kőzúzalékot vitetett, valamint 
sódert a tűzoltó szerkocsi épületének és a felállítandó lámpák 
betonozásához, 

- szeptember 30-án átvette és az óvoda rendelkezésére bocsátotta a 
homlokhőmérőket, melyeket az október 1-jei kötelező testhőmérséklet 
mérésre használnak. Havi rendszerességgel biztosít a kormány 
fertőtlenítő szert az intézménynek. 

- az óvodai mosdó elkészült, a gyermekek birtokba vették, 
- október 1-jén Jegyző Úrral és a műszaki előadóval Iszkaszentgyörgyön az 

építéshatósági feladatok ellátásáról szóló konzultáción vett részt, 



- elindult a kispályás futball-bajnokság, melynek záró rendezvénye 
október 10-én a sportpályán kerül megrendezésre, 

- szeptember 8-án és 10-én szabadságon volt. 
- október 15-én a Járási Hivatal vezetőjével folytatott egyeztetéseknek 

köszönhetően, községünkbe érkezik a Kormányhivatal Integrált 
Kormányzati Mobil Ügyfélszolgálata, mely a lakosság rendelkezésére áll 
okmányirodai ügyekben, 

-  a szeptember zárt testületi ülésen a képviselő-testület 1 lakhatási 
támogatásról döntött, illetve megtárgyalta a szolgálat lakás bérletének 
helyzetét. 

 
A Zámolyi Hírmondóval kapcsolatban több kritika érkezett hozzá. A szerkesztő 
egy on-line felületre tölti fel a cikkeket doc formátumban és a nyomda 
szerkeszti. Elismeri, az utolsó lapszám minősége kritikán aluli volt és ezzel a 
szombati napon szembesült. 
 
Hermán Mártonné képviselő: Szeptember 8-án volt lapzárta, szeptember 19-
én kezdték el kinyomtatni. Mit csináltak a 10 nap alatt? 
 
Sallai Mihály polgármester: Véleménye szerint a négyoldalas interjú is túl 
hosszú volt. 
 
Kelemen Csaba, a Településfejlesztési Bizottság tagja: A nyomda ad-e 
valami kártérítést, vagy esetleg ezért a lapszámért nem kér ugyanannyit, mint 
az előző lapszámokért? 
 
Sallai Mihály polgármester: Várt a testületre, hogy tesz valami javaslatot. 
 
Kelemen Csaba, a Településfejlesztési Bizottság tagja: Tartalmában, 
szerkezetében nem olyan, amilyennek lennie kellett volna. Szalai Péterről 4 
oldal volt, a többiekről csak 2 oldal. Van, aki ezt minősítésnek fogja venni. 
A falunak, az önkormányzatnak a lapja, függetlenül attól, hogy a polgármester 
a felelős érte. Mi van akkor, ha nem elválasztási hibák, hanem súlyosabb 
hibákat kevernek bele. 
 
Sallai Mihály polgármester: Máskor is volt már benne hiba. Ezeket a 
nyomatás előtt saját maga és a szerkesztő feljegyezték, közölték a nyomdával, 
mely a kiadás előtt javította. A kérdéses lapszámot pénteken tekintették volna 
át és hétfőn kezdődött volna a nyomtatás, de a vasárnapi kertmozi miatt meg 
kellett sürgetni a lap elkészültét, mert a pályázat megkívánta a lakosság 
előzetes tájékoztatását. Így bízva a nyomdában elmaradt az áttekintés, 
melynek sajnálatos eredménye lett. Ez nem ismétlődhet meg a jövőben, a 



hibátlan munkához elengedhetetlen a megfelelő kontrol, így a várható 
kézbesítéshez ennyire közeli programok újságba kerülését mérlegelnünk kell. 
 
Nagyné Méhes Mónika képviselő: Van-e az önkormányzatnak rálátása, hogy 
mi fog az újságba kerülni? Véleménye szerint a Szalai Péterrel közölt interjúból 
sok érdekesség hiányzott. Az újság megjelenése előtt el lehet-e olvasni a cikket? 
 
Sallai Mihály polgármester: Lapzárta előtt két héttel kell jelezni a neveket. 
Úgy van rálátása, hogy az újságíró megküldi az önkormányzatnak a cikket és a 
hivatalból kerül továbbításra a nyomdának. A Szalai Péterrel készült interjút 
előtte egy nappal látta. A nyomda tájékoztatása szerint azért lett négy oldal a 
riport, mert az újság fizikailag 8 vagy 12 oldal lehet. Előbbibe nem fért bele, 
ezért nyújtottak rajta. Ha szóltak volna, a szabad területre tudtunk volna 
további tartalmakat, tájékoztatókat beilleszteni.  
 
Hermán Mártonné képviselő: Az újságíró rávezetheti az alanyt, hogy miről 
beszéljen. Amikor az újságíró a nevet megkapja, nem kér iránymutatást? 
 
Sallai Mihály polgármester: A Dezső Kata-féle cikknél kért iránymutatást, a 
mostaninál nem. A polgármester nem mondhatja meg a riportalanynak, hogy 
miről beszéljen, ez az ő és a riporter dolga. 
 
Hermán Mártonné képviselő: November 4-én lesz testületi ülés, 11-én 
lapzárta. Előfordulhat, hogy december elejére fog elkészülni az újság? A 
lapzárta, valóban lapzárta legyen. 
A lap nyomdába kerüléséig eltelt 10 nap frusztrálja.  
Esetleg a polgármester helyett valaki másnak kellene átnézni az újságot. 
 
Kónyáné Janzsó Nikolett óvodavezető: A szerkesztő 3-4 nappal a lapzárta 
előtt mindig küld egy e-mailt és figyelmezteti őket, hogy lapzárta közeleg. Ezzel 
van aki foglalkozik, van aki nem. Nem a polgármester és a szerkesztő hibája. 
 
Sallai Mihály polgármester: Az Innovációs és Technológiai Minisztérium a 
„Tisztítsuk meg az Országot!” projekt keretében kifejlesztett Hulladékradar 
applikációban a 2020. július 22. - 2020. szeptember 10-ig tartó időszakban 
történt bejelentés révén kiderült, hogy három billenőplatós teherautónyi 
szemetet szórtak le a Zámoly 020/23 hrsz-ú területen. A tulajdonos megkapták 
a felszólítást a szemét eltávolítására. A felszólító levél megérkezése után az 
egyik tulajdonos felismerte a kisebbségi tulajdonos hulladékát.  
 
Dosztály Csaba jegyző: Felhívta a tulajdonosok figyelmét, hogy mi lesz akkor, 
ha nem szállítják el a szemetet. Nagy a sajtója az illegális szemétlerakásnak, de 



az állam nem támogatja anyagilag. Sajnos van olyan föld, amelynek százötven 
tulajdonosa van, így nehéz a tulajdonosok felszólítása az illegális 
szemétlerakás miatt. 
Ha az önkormányzat területén van a szemét, jelzést kapnak a minisztériumtól. 
A jelzés után rögtön elfogultságot kell jelentenie a kormányhivatal felé, amely 
kijelöl helyette valakit, aki kötelezi az önkormányzatot, hogy 5 napon belül 
szállíttassa el a szemetet. Amíg az állam pénzt nem ad hozzá, ez nehézkesen 
fog menni. 
 
Weimper Zoltán képviselő: Ki lehet vizsgálni, hogy ki rakta le a szemetet? 
 
Sallai Mihály polgármester: Volt egy ilyen ügye az önkormányzatnak. Nevet, 
címet, telefonszámot találtak a szemétben. Megtörtént a rendőrségi feljelentés 
szabálysértés miatt, melyet a rendőrség maga bűncselekménynek minősített át,  
de nem sokkal később le is zárták az ügyet, mert az nem bűncselekmény, 
hanem szabálysértés.  
Sajnos a rendőrség nem partner ebben a tekintetben, próbálja átruházni a 
hatáskört másokra. 
 
A vírushelyzetre tekintettel az 1000 db orvosi maszkot vásárolt, de a textil 
maszkokból is áll még rendelkezésre. 
Szeptember 30-án átvette a homlokhőmérőt az óvodának. 
 
Kónyáné Janzsó Nikolett óvodavezető: Van, aki a saját gyermekét a saját 
testhőmérőjével méri meg. 
 
Kelemen Csaba, a Településfejlesztési Bizottság tagja: Miért nem fogadja el 
a szülő az óvoda homlokhőmérőjét? 
 
Kónyáné Janzsó Nikolett óvodavezető: A szülő véleménye szerint a hőmérő 
harmadik szemre káros hatással van. 
 
Sallai Mihály polgármester: A kötelező testhőmérséklet mérést 
kormányrendelet írja elő, a homlokhőmérőt pedig a kormány biztosította. 
Utasította az intézményvezetőt, hogy a testhőmérséklet mérést megtagadó 
szülők gyermekének belépését jegyzőkönyv felvételével párhuzamosan tiltsa 
meg.  
 
Elindult a kispályás labdarúgó bajnokság. Négy mérkőzés lesz, amelyen a 
Zámolyi VTSE (Vértes Tömegsport Egyesület) is részt vesz. 
 



Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy október 8-án és október 9-én 
szabadságon lesz. 
 
Kormányablak busz fog érkezni Zámolyra, amely egy négy keréken guruló 
okmányiroda. Egyelőre tesztüzemben dolgoznak, személy szerint örülne, ha ez 
rendszeres lenne. 
 
A Fejér Megyei Közgyűlés elnöke levélben kérte, hogy a 2014-2020 közötti 
megvalósult, folyamatban lévő és tervezett fejlesztésekről tájékoztassa (a 
fejlesztések tételes felsorolása a jegyzőkönyv mellékletét képezi). 
 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés között végzett 
munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 7 (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

129/2020. (X. 7.) határozata 
a polgármester két ülés közötti végzett munkájáról szóló 

beszámolóról 
 

Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, a 
polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
 


